
Ogledali smo si ekološki del sadovnjaka na Resjah pri Podvinu 

Šestošolci Osnovne šole F. S. Finžgarja Lesce smo si v torek 27. septembra 2016 v spremstvu 
treh učiteljic in prostovoljke za globalno učenje ogledali prekrasen sadovnjak v Resjah. 
Presenečeni smo bili, da gojijo tudi ekološka jabolka. Zanimiv nam je bil hotel Muha, pa kako 
so ženske obirale jabolka, mi pa smo jih samo gledali, o koristnih in škodljivih živalih v 
sadovnjaku. Izvedeli smo, da za ekološko pridelavo gojijo bolj odporna jabolka in da jih 
morajo ravno tako škropiti, samo z drugačnimi škropivi. Pri malici smo dobili tudi jabolka. 
Potem pa smo imeli še diskusijo o globalnih temah, ki jo je vodila prostovoljka Tatjana. V šolo 
smo se vrnili peš in utrujeni. 

Nekaj naših vtisov: 

Miha: Zelo sem užival, ker sem veliko sodeloval. Ne zdi se mi prav, da v trgovini zavržejo 
toliko hrane in da nekatera hrana prevozi več in več kilometrov. 

Sara: Zdi se mi prav, da smo se pogovarjali o tem, saj je zanimivo, da izvemo o odpadni hrani 
in odpadkih. 

Ema: Mislim, da bi lahko stran metali manj hrane in da bi kupovali bolj premišljeno. 

Anja: Hrana mora biti ekološka, tako da čim manj prepotuje. Jabolka so mi bila zelo všeč, saj 
niso prepotovala nič. 

Mark: Ni pravično, da toliko hrane vržemo stran. V sadovnjaku mi je bil najbolj zanimivo 
vozilo za obiranje jabolk na višini. 

Mentorica Marija Slavec Konda 

 

 

  

 


